
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 25.04.2018  
Pål Romundstad informerte om saken og viste en presentasjon som vedlegges referatet.  
 
Innspill i møtet: 

 Det er flott med stor satsning på MR, men man må ikke glemme de andre fagmiljøene 
som også kan bli fremragende hvis de får ressurser. 

 Fakultetet har mye verdifull forskningsinfrastruktur og det er behov for et strategisk 
overblikk på hvordan dette forvaltes og vedlikeholdes. 

 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 25.04.2018  
Fakultetsstyret tar oversikten over investeringsbehovene til orientering, og ber dekanen følge 
opp det videre arbeidet med utvikling av gode prosesser rundt investering og forvaltning av 
infrastruktur rettet mot forskning og utdanning ved MH-fakultetet. 
 
Fakultetsstyret ber om å få en egen sak om plan for fremtidig vedlikehold og utvikling av 
utstyrsporteføljen ved MH-fakultetet.  
  


